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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban akar a Samsung egy harmadik gyárat is 
építeni Gödön?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az atlatszo.hu oldalon található „A Samsung egy harmadik gyárat is épít Gödön a dél-koreai sajtó
szerint„  című  cikk  szerint  egy  koreai  hírportálon  a  gödi  gigaberuházás  további  bővüléséről
közölnek részleteket:

„Egy újabb akkugyár épül Gödön

Egy másik dél-koreai hírportál a Samsung SDI magyarországi bővítési terveiről számol be. Mint
írják, a multicég gyárai közül Magyarországon zajlik leggyorsabban a beruházások kivitelezése.
Jelenleg  a  második  gödi  akkugyár  bővítése  zajlik,  február  27-én  pedig  a  Samsung  SDI
megerősítette, hogy döntés született a harmadik gödi gyár megépítéséről.

A tervbe vett  harmadik gödi  üzem létesítéséről  egy korai  sajtóban megjelent  cikk nyomán már
tavaly januárban írt a villanyautosok.hu. Az akkori híradás még arról szólt, hogy a Samsung SDI a
tervezett  új  üzemben kizárólag a BMW-nek gyártana hengeres  akkumulátorcellákat  a  BMW új,
debreceni akkumulátor-összeszerelő üzeme számára.

A The Elec koreai  hírportál  cikke  most  arról  számol  be,  hogy az  újabb magyarországi  gyárba
történő beruházás hátterében a Hyundai Motor Grouppal való együttműködés áll. A Samsung SDI
2026 és  2032 között  a  Hyundai  Motor  Company által  az  európai  piacra  dobott  új  generációs
elektromos járművekhez szállítana akkumulátorokat. 

A lap ír arról is, hogy már javában zajlik a harmadik gyárhoz a munkaerő-toborzás. A munkásokat
a Fülöp-szigetekről  veszik  fel,  nem pedig Európából,  olvasható  a hírportálon.  A Samsung SDI



magyarországi  leányvállalata  a  Fülöp-szigeteki  Tengerentúli  Foglalkoztatási  Hatósággal  kötött
együttműködési megállapodást annak érdekében, hogy a filippínó munkatársak az új magyarországi
akkumulátor-gyárban dolgozhassanak.”

 

Kérdezem Önt:

Valóban akar a Samsung egy harmadik gyárat is építeni Gödön?

 

Budapest, 2024. március 15.
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Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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